
AKTIVNI ZA RAZVOJ KRAJA
Cvetka Vilar: ,.Odkar smo se

odločili. da bomo gradili novo
šolo. je lažječakati, kdaj bo zbra-
nih dovulj sredsiev. Idejni
projekt ježenarejcn.zbranjetu-
di denar za glavni projekt in
njegov izvajalec. Velik problem
pri gradnji predstavlja gradnja
kanalizacije.Sedaj imamože248
učencev in ne moremo več oč-~
lašati. Želim, da bi se čimprej
pričelo delati."

Maijan Ahlin: ,,Po dogovoru
mcd KS, šolo in našim zavodom
prevzame investicijo OŠ Louis
Adamič, pooblaščen investitor
pa je zavod za prostorsko plani-
ranje. Ustanovljen je tudi koor-
dinacijski odbor za fcesnejše
sodelovanje.Sedanja vrednostje
9 stanh milijard. Morali bomo
doseči izboljšave z drugimi
materiali in tako poceniti
gradnjo. Sedajježezbranih6mi-
lijonov vaših sredstev,do konca
leta pa jih bo na računobrestiše
800000din. O začetkugradnjeje
ležko natančno govoriti. Morda
1985, če bo možna faznagradnja
pa žejeseni 1984 leta. Nujna je
tudi čitnprejšnja komunalna
opremljenost."

je slaba. ker so verjetno nekateri
ncodgovorno sprejeli funkcije.
lmeli smo 'kup težav prav s
problcmi o katerih sedaj govo-
rimo. Ko pa smo reševali
probleme in zastavljali vpraša-
nja, smo bili polnoštevilno
udeleženi.

SGP Grosupljese..nefer"ob-
naša gkde kamnoloma. Kako
to, da ne napišejo odgovor na
naše vprašanje? Ustvarjajo
poirese. ki jih registrirajo celo v
Ccrknici. Nato svct KS dobi
zalitevo za soglasje za razširitev
kamnoloma. Mi pa zaman pro-
simo za postavitcv ograje in
preselitev sosedov."

Leopold Marinšek: ..Predstav-
niki KS bodo z SGP im l̂i ses-
lanek in nato bomo lahko o tem
dali kaj več pojasnil. Težave pa
so tudi z zajetjem vodovoda. saj
le-to le težko zadošča potrebam. "

Marjan Ahlin: ..Zajetje bo
ogroženo tudi z gradnjo avto-
ceste.
Sta dve varianti. Drenažno
zajetje v Gajničah, ki je drago,
Avtocesta bo pri tem morala ne-
kaj sofinancirati. Delamo pa že

dosti soglasij.pa sepogojineiz\-
ršujejo. Izsršnisvetobčineboor-
ganiziral razgovor na to temo.
kerto presegaokvire KS. Tu ješe
za 6 do 8 let maleriala in za
širjenje proti jugu. Najprej naj
i/vršijo pogoje. nato gremo na-
prej. Prav je. da stvari zahte-
va mo, a vsega sc z eno roko ne da
razrešiti. Smo pač v določenem
času, ko to ni mogoče. Obljube
glede šole bomo realizirali, če bo
gospodarsivo delalo tako kot se-
daj. Samoprispevek je pač le 5
odstotkov celotnc investicije.
Najbrž bi morali iti v fazno
gradnjo. Glede cestc bomo pri-
pravili načrt pločnikov. prej pa
bo morala biti končana kana-
lizacija, ki teče ob cesti."
• Dare (iabrijel: ,,Glede telefonov

smo imeli srečo. da smo zbrali
naročnike. PoSta te dvomi-
liardne investicijenamrečniime-
la v planu. lmamo pa smolo, kcr
so polagali skupaj z medkrajev-
nim kablom, ko ni bilo materia-
la. Zato smo dvakrat kopali;

Zdaj mineva leio in pol od začet-
ka pogovorov. 23. tega meseca
bo prevzem del. po praznikih v
decembru pa bodo pričeli s pri-
ključevanjem v Šmarju (na Se-
lih). 140 priključkov bo v dveh
mesecih opravljeno."


